
 
 

Z Á P I S N I C A 

 

15.  zasadnutia obecného zastupiteľstva  v  Joviciach 
 

konaného   dňa   08.02.2024 
 

 

Prítomní :               Ildikó Lukacsová -  starostka obce 

Poslanci :                Ing.Tomáš Albert, Erik Dusza, Ing.Štefan Tisza, Ing. Tibor Zagiba, 
                                 Zoltán Zagiba. 
 

Neprítomní:           Martin Dobos, František Vanyo 

Ďalší prítomní :     Helena Tóthová  zamestnankyňa, Ing.Ondrej Bartuš-hlavný 
                                kontrolór   obce Jovice. 
 

 

Program: 
 
 

1.  Otvorenie, schválenie programu 

2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice   
3.  Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

4.  Verejné obstarávanie na zhotoviteľa stavby "Kanalizácia Jovice" - informácie 
5.  Zmluva o dielo č. 1/2024 - stavba "Kanalizácia Jovice" 
6.  Referát hlavného kontrolóra  - Ročná správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2023 

                                                    - Finančná kontrola - Správa č. 1/2024 

7.  Žiadosť o vydanie súhlasu obce s prevádzkovaním kurzových stávok v prevádzke - 
     ORION TIP SK, a.s. 
8.  Záver        
 
 

 

1.  Otvorenie , schválenie programu 
 

Zasadnutie   obecného zastupiteľstva otvorila a viedla pani Ildikó Lukacsová starostka  obce.  

Na začiatku privítala poslancov obecného zastupiteľstva  a ostatných  prítomných. Starostka 

obce  konštatuje, že  poslanci na toto zasadnutie boli  pozvaní v zákone stanovenej lehote včas 

formou pozvánok. V zmysle §12 ods.4 a §30f zákona SNRč.369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších zmien a doplnení oznámenie o zasadnutí obecného zastupiteľstva bolo 

zverejnené na internetovej stránke obce a informačnej tabuli obce. 

Počet prítomných poslancov je 5( päť) z  celkového počtu 7 (sedem) poslancov, čo je 

nadpolovičná väčšina všetkých poslancov , obecné zastupiteľstvo v zmysle §12 ods.2 zákona 

SNR č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnení je uznášania 

schopné.   
 

V bode 1 starostka obce podotkla, že s vývinom situácie v priebehu týždňa je potrebné 

doplniť do programu bod. Bod  č.8 Referát starostky. Starostka obce dala hlasovať  
o pozmenenom, predloženom programe. Poslanci s predloženým a pozmeneným programom 



súhlasili . Zasadnutie sa bude s ním riadiť.  

 
 

Uznesenie č.  127 /2024 –  08.02.2024 
 
Obecné zastupiteľstvo v Joviciach  
 

A)  Prerokovalo návrh programu z 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Joviciach 

B)  Schvaľuje doplnený program z 15. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Joviciach 

Program  z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva bol schválený nasledovne:  

          

1.    Otvorenie, schválenie programu 

2.    Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3.    Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 

4.    Verejné obstarávanie na zhotoviteľa   stavby „Kanalizácia Jovice“ – informácie  

5.    Zmluva o dielo č.1/2024 – stavba „Kanalizácia Jovice“  

6.    Referát hlavného kontrolóra – Ročná správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2023 

                                                     -  Finančná kontrola – Správa č.1/2024  

7.    Žiadosť o vydanie súhlasu obce s prevádzkovaním kurzových stávok v prevádzke  

       – ORION   TIP SK, a.s. 

8.    Referát starostky  

          9.    Záver 

              

         
               

Hlasovanie:   

Za: 5 Ing. Tomáš Albert, Erik Dusza, Ing. Štefan Tisza, 

Ing. Tibor Zagiba ,Zoltán Zagiba 

Proti: -  

Zdržali sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomní pri 

hlasovaní : 

2 Martin Dobos, František Vanyo 

 

 

2.  Určenie  zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 

Za  zapisovateľku  z dnešného rokovania určila pracovníčku OcU Helenu Tóthovú. Za 

overovateľov zápisnice boli navrhnutí Ing. Tomáš Albert a  Ing. Štefan Tisza. 
 

Uznesenie č. 128 / 2024 –  08.02.2024 

 
Obecné zastupiteľstvo v Joviciach  určuje : 

 za zapisovateľa  -  Helena Tóthová 

 za  overovateľov zápisnice -   Ing. Tomáš Albert, Ing. Štefan Tisza   

                                
 



Hlasovanie:   
Za: 5 Ing. Tomáš Albert, Erik Dusza, Ing. Štefan Tisza,  

 Ing. Tibor Zagiba ,Zoltán Zagiba,  
 

Proti: -  

Zdržali sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomní pri 

hlasovaní : 

2 Martin Dobos,  František Vanyo 

 

 
 

3.    Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
 

Starostka obce  konštatuje   splnenie uznesení č. 110/2023 – 126/2023  zo zasadnutia dňa  

11.12.2023. K uzneseniu č. 126/2023  dodala, že Správa ciest Košického samosprávneho kraja  

ujalo stanovisko, že nasadenie dopravného zrkadla nie je opodstatnené, potrebné, ale  p. Hakyová 

môže to požiadať a zabezpečiť  na vlastné náklady keď bude na tom trvať. Poslanci boli oboznámení 

s obsahom  listu.  
 

Uznesenie č.  129 /2024 –  08.02.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Joviciach  berie na vedomie vyhodnotenie plnenia uznesení  z 14. 

zasadnutia OZ v Joviciach  zo dňa 11.12.2023. 

               

Hlasovanie:   

Za: 5 Ing. Tomáš Albert, Erik Dusza, Ing. Štefan Tisza,  

 Ing. Tibor Zagiba ,Zoltán Zagiba,  
 

Proti: -  

Zdržali sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomní pri 

hlasovaní : 

2 Martin Dobos,  František Vanyo 

 
 
 

4. Verejné obstarávanie na zhotoviteľa stavby "Kanalizácia Jovice"-informácie 
     

Starostka  obce informovala prítomných, že spoločnosť ABYS Slovakia s.r.o. z Bratislavy , 

poverená na vykonanie procesu  verejného obstarávania na zhotoviteľa stavby Kanalizácia 

Jovice, oznámila, že  do súťaže sa prihlásili 5 uchádzači – COMBIN Banská Štiavnica, s.r.o., 

EUROVIA SK, a.s. Košice, COLAS SLOVAKIA, a.s., Trnava, ARPROG a.s., Poprad 



a OHLA ŽS , a.s. Brno-CZ . Vo výslednej elektronickej aukcii  súťaž vyhrala spoločnosť 

ARPROG, a.s. Poprad.  
 

 Uznesenie č.  130 /2024 –  08.02.2024 

 

A/  Obecné zastupiteľstvo v  Joviciach berie na vedomie  výsledok verejného obstarávania na 

zákazku „Kanalizácia  Jovice“.  

 

B/ Obecné zastupiteľstvo v Joviciach  poveruje starostku obce na uzatvorenie zmluvy 

s úspešným uchádzačom verejného obstarávania na zákazku  „Kanalizácia Jovice“. 

 

 

Hlasovanie:   

Za: 5 Ing. Tomáš Albert, Erik Dusza, Ing. Štefan Tisza,  

 Ing. Tibor Zagiba ,Zoltán Zagiba,  
 

Proti: -  

Zdržali sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomní pri hlasovaní 

: 
2 Martin Dobos,  František Vanyo 

   

 

 

5.  Zmluva o dielo č. 1/2024 - stavba "Kanalizácia Jovice" 
 

Starostka obce oboznámila poslancov o doručenej Zmluve o dielo č.1/2024 na stavbu 

Kanalizácia Jovice s firmou ARPROG, a.s. Poprad, Hodžova 3292/3, 058 01 Poprad.   
Ing. Štefan Tisza – navrhujem,  aby bolo  obyvateľstvo včas informované o začatí výstavby.  

Starostka obce – pre plánované stavebné práce je vypracovaný harmonogram, na základe 

ktorého budeme obyvateľov včas informovať a v prípade potreby pripravíme  aj letáky.  

K tomuto bodu poslanci prijali uznesenie.  

 

Uznesenie č.  131 /2024 –  08.02.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Joviciach  

A) Prerokovalo  návrh na schválenie „Zmluvy o dielo č. 1/2024 na kompletnú dodávku 

a realizáciu stavebných prác  zákazky „Kanalizácia Jovice“ 

B) Schvaľuje uzatvorenie  Zmluvy o dielo č.1/2024 na kompletnú dodávku a realizáciu 

stavebných prác  zákazky „Kanalizácia Jovice“ so zhotoviteľom ARPROG, a.s. Poprad, 

Hodžova 3292/3, 058 01 Poprad, IČO: 36168335. Podpisom zmluvy poveruje Ildikó 

Lukacsovú starostku obce.  

 



Hlasovanie:   

Za: 5 Ing. Tomáš Albert, Erik Dusza, Ing. Štefan Tisza,  

 Ing. Tibor Zagiba ,Zoltán Zagiba,  
 

Proti: -  

Zdržali sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomní pri hlasovaní 

: 
2 Martin Dobos,  František Vanyo 

 
 
 

6. Referát hlavného kontrolóra - Ročná správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2023 
                                                      - Finančná kontrola - Správa č.1 /2024 
 

Ročná správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023  a Správa č.1/2024 bola 

doručená poslancom na preštudovanie.  

Ing. Ondrej Bartuš  -  dodal, že ročná správa je vlastne  sumarizácia jeho celej  minuloročnej 

práce. Následne informoval poslancov o tom , že v mesiaci január vykonal finančnú kontrolu 

na základe plánu kontrolnej činnosti  na 1.polrok 2024, a to čerpanie dotácií z rozpočtu obce 

Jovice za kalendárny rok 2023 poskytnuté pre OZ Andreas Cházára-Jovice  a pre OZ 

Počítačová sieť JVC.NET-Jovice 

Poslanci k správe nemali žiadne pripomienky. 

 

Uznesenie č.  132 /2024 –  08.02.2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v  Joviciach   

A)  berie na vedomie Ročnú správu  o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023 

B)  berie na vedomie  Správu č. 1/2024 o finančnej kontrole čerpanie dotácií z rozpočtu 

obce Jovice za rok 2023 

 

Hlasovanie:   

Za: 5 Ing. Tomáš Albert, Erik Dusza, Ing. Štefan Tisza,  

 Ing. Tibor Zagiba ,Zoltán Zagiba,  
 

Proti: -  

Zdržali sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomní pri hlasovaní 

: 
2 Martin Dobos,  František Vanyo 

 



7. Žiadosť o vydanie súhlasu obce s prevádzkovaním kurzových stávok 

    v prevádzke -  ORION TIP SK, a.s. 
 

Starostka obce -  predložila žiadosť  spoločnosti ORION TIP SK, a.s. Poprad na  vydanie 

súhlasu s prevádzkovaním kurzových stávok v prevádzke, ktoré je umiestnené v miestnej 

pohostinstve  Hostinec Slniečko. 
Poslanec Ing.Tisza poznamenal, že ak nie je zaznamenaná žiadna sťažnosť zo strany 

obyvateľstva na túto prevádzku potom  na vydanie  súhlasu nevidí žiadny problém. 
Poslanci jednohlasne súhlasili o vydanie súhlasu. 
 

Uznesenie č.  133 /2024 –  08.02.2024 

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice    

A) berie na vedomie  

žiadosť o vydanie súhlasu obce s prevádzkovaním kurzových stávok od spoločnosti 

ORION TIP SK, a.s. 

B)  súhlasí 

s prevádzkovaním kurzových stávok v prevádzke Hostinec Slniečko , Jovice  65, 049 45 

Jovice. 

 

 

Hlasovanie:   

Za: 5 Ing. Tomáš Albert, Erik Dusza, Ing. Štefan Tisza,  

 Ing. Tibor Zagiba ,Zoltán Zagiba,  
 

Proti: -  

Zdržali sa: -  

Nehlasovali: -  

Neprítomní pri hlasovaní 

: 
2 Martin Dobos,  František Vanyo 

 
 

8.  Referát starostky  
 

Starostka obce informovala prítomných o nasledovných udalostiach: 
 

1./  Na odporúčanie stavebného úradu včera sme mali pracovné stretnutie v Krh. Dlhej Lúke. 

Témou stretnutia bola príprava a vypracovanie územného plánu obce. Pozvaný bol Ing. Arch. 

Dezider Kovács zo spoločnosti ARKA – Architektonická kancelária , s.r.o. Košice. Pán 

architekt má niekoľko desaťročí skúsenosti s vypracovaním územných plánov. Náš región 

dobre pozná robili tu už pre viacerých obcí. Ing. Šmelková v krátkosti predstavil obidve 

katastrálne územie a vysvetlila, že viacerí vlastníci by chceli rozdeliť pozemky mimo 

zastaveného územia obce a tým pádom by sa vytvorili nové obytné štvrte. Ing. Arch. Kovács 

jasne uviedol, že v prípade takéhoto záujmu je veľmi dobré mať územný plán. Upozornil nás , 

že doba realizácie je  3 roky. Vysvetlil jednotlivé etapy pracovného procesu ako:  prieskumy 

a rozbory, zadanie, koncept návrh ÚP, textová časť, grafická časť, čistopis. Predpokladaná 



hodnota zákazky pohybuje medzi  30 000,- Eur až 40 000,- Eur, ale ak to rozbehnú obe obce 

spolu, znížia sa aj výdavky. Prvým krokom je, že obecné zastupiteľstvo musí navrhnúť zadanie 

a pripraviť koncept.  Ďalej nás informoval o tom , že je možnosť požiadať o dotáciu  cez Úrad 

pre územné plánovanie a výstavby SR. Financovanie v pomere 80% dotácia a 20%  vlastné 

zdroje.    
Ing. Štefan Tisza-  navrhujem zvolávať pracovné stretnutie spolu s pánom Ing. Arch. 

Deziderom Kováčom, a určiť konkrétnu koncepciu na vypracovanie územného plánu pre našu 

obec. 

Ing. Tibor Zagiba  - odporúčam spolupracovať s Krh. Dlhou Lúkou,  ak sa nám podarí 

dosiahnuť nižšiu cenu  

Starostka obce -  dodala , že vzhľadom na krátkosť času je viac ako pravdepodobné, že územný 

plán bude treba pustiť na základe nového zákona s účinnosťou od 1.apríla  2024 a predtým  ešte 

musíme urobiť aj verejné obstarávanie.   

 

 

2./  Zamestnanec Ľudovít Rusňák, člen MOaPS včera dal výpoveď. Keďže do prvého 

výberového konania sa prihlásili len štyri ľudia, nepodarilo sa nám vybrať náhradníka , tak si 

myslím , že treba vypísať nové výberové konanie na 1 voľné pracovné miesto  a potom uvidíme 

aký bude záujem. Súčasnú situáciu preberiem ešte aj s projektovým manažérom p. Ladňákom.  
 

Ing.Tisza - ja som  vypracoval  denný harmonogram prác pre zamestnancov MOaPS. Nie je to 

záväzne môžete to zmeniť, doplniť.  
 

3./ Obce s viac ako 500 obyvateľmi musia do konca  roka zabezpečiť na verejne prístupnom 

mieste automatický externý defibrilátor. Vyplýva to z novely zákona, ktorú schválili poslanci. 

Nakúpiť ich budú musieť za vlastné.  ZMOS má výhrady proti tomu, niektoré obce na to nemajú 

financie, preto uvažujú pripraviť zmenu legislatívy. 
 

4./ Spoločnosť GREP SLOVAKIA naďalej posiela navýšené mesačné faktúry, za rok 2023 nám 

dofaktúrovali za ich službu cca 800 Euro. Podľa potvrdenia z banky VÚB  nedošlo k navýšeniu 

EURIBOR o 5%. My mesačné  faktúry im preplatíme v pôvodnej výške, ako to máme 

dohodnuté v zmluve. Celá spisová dokumentácia je u právničky JUDr. Gallovej. 
 

5./  Deložovanie neplatičov z obecnej bytovky č.225 je postúpené na exekúciu.  

 

Na základe prejavu bolo udelené slovo nasledujúcim poslancom.  
 

Ing.Tibor Zagiba - ja by som chcel pár slov o odvádzanie vody do koryta Čremošne. Po 

obhliadke pri Lesnej škôlke v Krh. Dlhej Lúke môžem konštatovať, že pôvodné kanalizačné 

vedenie ktoré slúžilo na odvodňovanie vody z poľa do Čremošne, je porušené, nanosené. Tým 

pádom celá voda z poľa sa nedostane do Čremošne, ale cez pole vteká priamo do obce. Mlynský 

jarok toto množstvo nezvláda a preto  voda zaplavuje naše ulice, domy, záhrady. Nato, aby sme 

tú situáciu vedeli riešiť, potrebujeme mapku o kanalizačné vedenie a spoločne sa stretnúť so 

starostkou obce Krh.Dlhá Lúka. 
Starostka obce - dala prísľub o zorganizovanie spoločného stretnutia v prítomnosti p. 

Toplanskou vedúcou lesnej škôlky.  
 

Ing.Štefan Tisza - ako je s kvalitou vody v materskej školke?  Je potrebné vyvŕtať novú studňu? 
Starostka - to nie je jednoduchá záležitosť. Potrebujeme k tomu projekt, a všetky náležitosti 

vybaviť, čo je k tomu potrebné. Voda zatiaľ vyhovujúca ale pre istotu na pitie máme 



zabezpečenú  vodu cez dodávateľa Aqua natura.   
 
 

9.  Záver 
  

Starostka obce sa poďakovala poslancom OZ za aktívnu účasť, skonštatovala,  že program 

zasadnutia OZ sa naplnil a vyhlásila rokovanie za ukončené. 

 

Ildikó Lukacsová                                  Overovatelia                           Podpis 

starostka  obce 

 

...................................                             Ing.Tomáš Albert                ......................... 

 

                                                                Ing.Štefan Tisza                  ....................…. 

 

 

 

 

V Joviciach dňa  08.02.2024 

Zapísala: Helena Tóthová 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


